
Jegyzőkönyv 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 

rendkívüli képviselő-testületi üléséről 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal 
Időpontja: 2012. Október 18. (Csütörtök) 16:00 óra 
 
Bencsik Mónika polgármester: Szeretettel köszöntök mindenkit, Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzatának, rendkívüli Képviselő- testületi ülésén. Mielőtt rátérnénk a 
napirendi pontok egyeztetésére, megállapítom, hogy testület 8 fővel jelen van, 
határozatképes. Kósa Sándor képviselő úr jelezte, hogy nem tud eljönni az ülésre. A 
meghívón 14 napirendi pont van, mert a kiküldött napirendhez képest bővült, ezért a 
képviselő társaim kaptak egy megújított meghívót, hogy a cseréket jól lehessen követni: 
 
Napirendek vitája előtt tájékoztatásul elmondanám, hogy a Budaörsi Rendőr-
főkapitányság vezetésébe változás állt be, illetve egy olyan személycsere történt, mely 
számunkra nem ismeretlen kapitányság vezetőt hozott, Galuska Úr már vezette a 
Budaörsi Rendőr-kapitányságot, ő került vissza erre a pozícióra. Levélben tájékoztatták a 
Képviselő-testületet és engem, hogy a pilisvörösvári rendőrőrs állománya ma szolgálatot 
teljesítő dr. Medveczki Zsolt rendőr őrnagy 2012. szeptember 16-i hatállyal újra a Budaörsi 
Rendőr-főkapitányság, Budakeszi Rendőrőrsének őrsparancsnoka. Mind a lakosok mind 
mi ismerjük őket, már többször járt nálunk. 
Nagyon fontosnak tartom még elmondani, hogy 2012. október 12-én ünnepélyes keretek 
között megtörtént a Járási Hivatalok megalakulásával kapcsolatos szerződéskötés 
aláírása, Budakeszin. dr.Tarnai Richárd kormánymegbízott úr és a kirendeltségek illetékes 
polgármesterei és jegyzői is külön szerződést kötöttek, így Nagykovácsi Önkormányzata 
is, ez a település jövőjére nézve nagyon fontos dolog. Kirendeltségen dolgozó ügyintézők 
biztosítása érdekében, Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő 
testületének felhatalmazása alapján 5 fő személyt, státuszt adtunk át a Járási kirendeltség 
részére, 2013. január 1-től bizakodva várjuk, hogy elkezdjék működésüket. Kirendeltség 
egy a Hivatalban kijelölt helyiség lesz, ezt még Jegyző asszony egyezteti a Járási Hivatal 
vezetőjével, amire nagy eséllyel Budakeszi jelenlegi jegyzője a várományos. Budakeszivel 
egy jó együttműködése van a Polgármesteri Hivatalunknak, reméljük a feladatok 
elosztásának átszervezése sem fog bonyodalmat okozni. 
 
Napirend előtt kért szót Jegyző asszony, átadom neki a szót. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Köszönöm szépen. Tisztelt polgármester asszony, 
Képviselő testület, jelen lévők. Jegyző asszony felolvassa a 2002. október 30-i alakuló 
ülésen Polgármester asszony beszédének részletét. Jegyző asszony, Alpolgármester 
asszony és a Képviselő-testület gratulálnak Polgármester asszonynak a 10 éve tett 
esküjéhez. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Köszönöm szépen. Néha nem is tudok visszaemlékezni 
mikor kezdtem, gyorsan elrepült ez a 10 év, bevallom őszintén sok minden van mögöttünk, 
mögöttem. Vannak nehezebb napok ilyenkor azt érzem, hogy sok idő eltelt, de a szebb 
napokon úgy érzem, mintha tegnap történt volna az első alakuló ülés. 
Ahhoz, hogy az ember jó csinálja és kibírja a saját elszánása mellett, kellenek azok a 
társak, akik ebben segítik. Nagyon szerencsésnek mondhatom magam, minden konfliktus 
helyzet ellenére is, mindig kaptam segítő társakat. Jó társaim voltak, mert amikor egy-egy 
láncszem gyengült, akkor mindig volt egy másik, ami erősödött, ezért a hitemet nem 
veszítettem el abban, hogy a munkákkal jó teszünk közösen a falu érdekében. 
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Most nagy feladat vár ránk, az eddigi összetartozás érzésénél, sokkal erősebbnek kell 
lenni. Mi kicsiben a legjobbat tudjuk produkálni a falunknak, talán tudunk abból csillapítani 
valamit, ami esetleg nagyban nem megy mindig olyan jól. Képviselő-társak elszánása, 
segítőkészsége, intézményvezetőknek a munkája működik és el kell, hogy mondja, hogy 
2010. óta nekem a legnagyobb megnyugvás az, hogy olyan jegyzőt tudhatok magam 
mellett, akivel tudunk jól együtt dolgozni. A munkába egy a célunk, és ha még az utunk 
nem is mindig ugyan úgy közelit a célunk egyforma. A falu lakói és a Képviselő-testületi, 
tagok nyugodtabbak amióta Tóthné Pataki Csilla vezeti a hivatalt, egy koncentráltabb 
minőségében más munka jelenik meg évről évre a Hivatal segítségével előttünk is. Ez egy 
fontos feladat, ami nem öncélú. Köszönöm szépen, hogy gondoltak az évfordulóra. 
Most pedig a napirendek: 
 
Napirend: 
1. Az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 8/2012. (II.28.) önkormányzati 
rendeletének 4. sz. módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
E- 141 PB 

 
2. Döntés a személyes gondoskodást nyújtó alapellátásokról, azok igénybevételéről, 
valamint az ezekért fizetendő térítési díjakról szóló 2/2003.      ( II. 03.) Kt. rendelet 
módosításáról  
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett ig. osztályvezető 
E- 136 PB 

 
3. Döntés a NATÜ Kft. negyedéves beszámolójának és Szervezeti és Működési 
Szabályzatának elfogadásáról. A FEB ügyrendjének elfogadásáról és az 
Együttműködési Megállapodás módosításáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett ig. osztályvezető, és Balzó Edina önk. osztályvezető 
135 ÜB-PB 

 
4. Döntés a Kispatak Óvoda és a Nagykovácsi Általános Iskola 2011/2012. nevelési 
oktatási évre vonatkozó beszámolójának elfogadásáról 
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
Előadó:.- 
E- 137 ÜB 

 
5. Döntés a Nagykovácsi Zenei Alapítvánnyal és a Nagykovácsi Alkotóművészek 
Egyesületével kötött támogatási szerződések tekintetében előterjesztett kérelmekről 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: dr.Halmosi-Rokaj Odett ig. osztályvezető 
E- 139 PB 

 
6. Döntés a Nagykovácsi Általános Iskola működtetésére vonatkozó 
szándéknyilatkozatról  
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett ig. osztályvezető 
E- 143 PB 
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7. Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. 
évi fordulójához való csatlakozásról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett ig. osztályvezető 
E- 147 PB 

 
8. 2012. évi közbeszerzési terv módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Balzó Edina önk. ov. 
E- 148 PB 

 
9. Informatikai és KEOP pályázatokról döntés 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Balzó Edina önk. ov. 
E- 148 PB 

Zárt ülés 
10. Döntés a Nagykovácsi belterület 1696 hrsz. alatt nyilvántartott, ingatlan 
telekhatár rendezéséről az önkormányzati tulajdonú hrsz:1697 ingatlanból cca 48 
m2-es területrész értékesítéséről 
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
Előadó: Györgyi Zoltán főépítész 
E- 138 PB 

 
11. Döntés Mérei László ( 885 hrsz., Nagykovácsi. Park u. 19.) tulajdoni igényének 
elismeréséről 
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
Előadó: dr. Halmosi-Rokaj Odett ig. osztályvezető 
E- 140 PB 

 
12. Döntés a Nagykovácsi, 0136. hrsz önkormányzati tulajdonú ingatlanrész 
jogosulatlan igénybevételéről 
Előterjesztő: Tóthné Pataki Csilla jegyző 
Előadó: Györgyi Zoltán főépítész 
E- 142 PB 

 
13. Döntés a Nagykovácsi Víziközmű Kft. Beruházási Tervének módosításának 
elfogadásáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó: Balzó Edina önk. osztályvezető 
E- 144 PB 

 
14. Indítványok, javaslatok:  
- Tájékoztatás a Kossuth L. u. 64. (Hrsz:390) keleti részének – volt pártiroda, „lakás” 

hasznosításának állásáról. 
- Autómentes nap, 
- Meteorológia állomás 
 
Tisztelet képviselő tárasaim, aki egyetért a módosított napirenddel, azt kérem, 
kézfeltartással jelezze, megállapítom, hogy a jelenlévő 8 tag 8 egyhangú igen 
szavazattal elfogadta a módosított napirendet. 
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1.napirendi pont:  
Az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 8/2012. (II.28.) önkormányzati 
rendeletének 4. sz. módosítása 
 
Bencsik Mónika polgármester: Pénzügyi Bizottsági ülésem már megbeszéltük, kiküldött 
anyaghoz képest a rendelet két pontjában változott. Feltüntettük a főösszeg változását is, 
mert 2 milliárd forint fölé emelkedett a költségvetési főösszegünk, illetve az önkormányzati 
státusz kérdését foglaltuk bele egy passzusba. A Német Nemzetiségi Önkormányzat 
határozattal fogadja el a saját számait, ezt mi nem tárgyaljuk. Nagyon fegyelmezett volt a 
költése az Önkormányzatnak, az első félévet követően is. Ennek legfontosabb eredménye 
az, hogy a kötvénytörlesztésünkre előre megvásároltuk az eurót 2013. év elejére. Ez kb. 
30 millió forintos tétel. A főutcának a kastélynál lévő bejárati szakasza mellett, lefedett 
árok az útpálya javítása Önkormányzati keretből valósult meg, rá kell emelni a 
költségvetésben az útpályajavításokra szánt keretösszegünkre is. Ennek a tételnek az 
emelése azért is szükséges, mert elkészült közben a Tinódi utca, víz- csatornahálózat 
beruházás mellett a megújult útburkolat is. Felszíni vízelvezetési rendszer karbantartására 
többet költöttünk, mint ami az eredeti előirányzatban volt. Kiemelném az intézményeknél 
azt, hogy a Nagykovácsi Településüzemeltetési Kft. (továbbiakban: NATÜ Kft.) 
létrehozásával való átszervezéssel a létszámok átvételén túl keletkeznek az 
intézményeknek olyan dologi költségei, amit nem minden intézmény tudott kigazdálkodni, 
ezért kellett előirányzat emelést eszközölni. Ezeknek a plusz előirányzatoknak 
megképződött a bevételi oldala, ez a Hivatal munkájának köszönhető nagymértékben. 
Csökkentettünk előirányzatot a túlkerítéseknél, nem képződik meg a bevétel, illetve 
gépjárműadó előirányzatnál kellett csökkentenünk, mert sok rendszám kivonás történt 
meg. Átadom a Pénzügyi Bizottság elnökének. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: Köszönöm, Tisztelt Polgármester asszony, Alpolgármester 
asszony, Jegyző asszony és Képviselő társaim és vendégeink a Pénzügyi Bizottság 
hosszasan tárgyalta az első napirendi pontot. Bárdos Iván képviselő úr részéről merült fel 
az a kérdés, hogy lehet az, hogy a közút használatnál és az építéshatósági bírságnál nulla 
bevétel jelentkezett, itt Jegyző asszonytól megkaptuk a választ, hogy ez a hatáskörök 
szétválása miatt az Hivatali költségvetésben jelenik meg és nem az Önkormányzatnál. 
Nem azt jelenti, hogy ezen a soron nem képződött bevétel. Az én kérésem volt, hogy az 
Iskola számára engedélyezett álláshelyek kerüljenek javításra, gondolom ez az óta már 
megtörtént. Pénzügyi Bizottság is kiemelte azt, hogy köszönjük a Jegyző asszony és a 
adós kollégák munkáját, illetve az adófizető polgároknak is köszönjük, hogy adóikat fizetik. 
A Pénzügyi Bizottság 4 igennel elfogadásra javasoltuk a rendelet tervezetet. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Az az adózási fegyelem sokat javult, ami látszik a 
közösségen, az hogy ilyen színvonalon tudjuk fenntartani az intézményeinket ez az 
polgárok befizetett adóforintjaiknak köszönhető. Ez azt gondolom, hogy jellemzi a 
településünket, hogy felelősségteljesebb a közösségi gondolkodás, köszönettel tartozunk 
érte. Mostani rendeletmódosításba: 2.301.973 ezer Ft. tudunk jóváhagyni, ez nagyon nagy 
eredmény. Azt kell, hogy mondjam, hogy azoknak a rettenetes hírek mentén, amit napról 
napra hallunk, ami a mi életünket is befolyásolja az Önkormányzat a cash flow helyzetét is 
egyensúlyba tudta tartani, ami azt jelenti, hogy rullirozó hitel felvételére nem volt szükség. 
Bízom benne, hogy fogjuk tudni tartani jövőre is ezt a stabilitást, hogy még a 
megszorítások mellett is normális költségvetésbe lehet gondolkodni. Alpolgármester 
asszonynak adom át a szót. 
 
Dékány Angella alpolgármester: Azt gondolom, hogy nem árulok el titkot azzal, hogy 
igazából a lakosok többségének az adómorálja eddig is meg volt. 
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Hatalmas összeg, ami itt megképződött, ez a Hivatal és a Jegyző asszony hatékony 
munkájának következménye. Ennek a bevételnek a zöme az adó nem fizetőktől lett 
behajtva. Külön köszönöm Jegyző asszonynak és az adócsoport vezetőjének ezt a szép 
munkát. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Köszönöm. Pénzügyi Bizottság jóváhagyása mellett a 
javított rendelet tervezetet tesszük fel szavazásra, kihirdetés napja október 25-e. Tehát 
szavazásra teszem fel a 8/2012. számú költségvetési rendelet módosítását, azzal hogy a 
halmozott bevételi főösszegünk: 2.301.973 ezer Ft, halmozódás mentes bevételi 
főösszegünk 1.706.028 ezer Ft, ebből működési célú bevétel 1.094.218 ezer Ft, 
felhalmozás célú bevételek összege: 611.810 ezer Ft. Halmozódás mentes kiadási 
főösszeg: 1.706.028 ezer Ft, ebből a működési célú kiadás: 1.069.660 ezer Ft, 
felhalmozási célú kiadások összege: 636.368 ezer Ft. Általános tartalékként még mindig a 
költségvetésünk mutat: 5.551 ezer Ft, működési céltartalékként: 40.498 ezer Ft, fejlesztési 
céltartalékként: 145.265 ezer Ft.  
Aki egyetért a rendelet tervezettel azt kérem kézfeltartással jelezze: megállapítom, hogy 
a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a költségvetés 4. számú 
módosításáról szóló rendeletet.  
Az elfogadott rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
2. napirendi pont: 
Döntés a személyes gondoskodást nyújtó alapellátásokról, azok igénybevételéről, 
valamint az ezekért fizetendő térítési díjakról szóló 2/2003. ( II. 03.) Kt. rendelet 
módosításáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Átadom Jegyző asszonynak a szót. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Tisztelt Polgármester asszony, Képviselő-testület 
szeptember 20-án kaptuk felhatalmazást arra, hogy vizsgáljuk felül a szociális étkezés 
intézményi ellátás térítési díját. Ez a hivatal részéről megtörtént, egyrészt készült a 
Kispatak óvodára vonatkozóan egy önköltség számítási szabályzat, ezt az előterjesztést 
tartalmazza. Felülvizsgáltuk az igénybevevők létszámát is, de nem ez befolyásolta a díj 
megállapítását, hanem egy jogszabályi előírás. Ez arra vonatozik, amit az Intézmény a 
rezsiköltségeiből kimutat, ezt követően van egy szorzó, amit már ténylegesen az 
igénybevevő fog fizetni. A képlet alapján a rendelet tervezetben meghatároztuk, ezt az 
összeget, ami nálunk 652 Ft/nap összegben jött ki. Pénzügyi Bizottságon felmerült, hogy 
kerek számban történjen meg a megállapítása és így a 650 Ft/nap összeget javasoljuk a 
Képviselő-testületnek elfogadni. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: A Pénzügyi Bizottság 4 igennel javasolja elfogadásra a rendelet 
tervezetet, azzal a javaslattal 650 Ft/nap összeggel szerepeljen benne. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, más 
javaslat nem érkezett. Ezt a rendeletet is október 25-én javaslom kihirdetni. Aki egyetért a 
rendelet módosítással, kijavítva a Pénzügyi Bizottság javaslatával,azt kérem 
kézfeltartással jelezze: megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a szociális étkezés intézményi ellátás térítési díjáról szóló 
rendeletet. 
Az elfogadott rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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3. napirendi pont:  
Döntés a NATÜ Kft. negyedéves beszámolójának és Szervezeti és Működési 
Szabályzatának elfogadásáról. A FEB ügyrendjének elfogadásáról és az 
Együttműködési Megállapodás módosításáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Tisztelettel köszöntjük Farkas Péter ügyvezető urat. A 
beszámolóval kezdenénk. A beszámolóval kapcsolatosan nekünk is új az, hogy egy 
gazdasági társaságnak, ami 100% -ban önkormányzati tulajdonú, annak a beszámolóját 
hogyan várjuk el. A Felügyelő Bizottság (FEB) és a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta a 
beszámolót. Először átadom a FEB elnökének a szót. 
 
dr. Halmosi-Rokaj Odett elnök: Köszönöm. FEB 2012. október 10-én tárgyalta a NATÜ 
Kft. első negyedéves beszámolóját. A FEB két kiegészítés fogalmazott meg, mely 
kiegészítések el is készültek a Pénzügyi Bizottságra. A FEB a határozatával, illetve a 
negyedéves mérleggel a rendelkezésre álló munkaerő állományra vonatkozó jövőbeni 
elképzelésekkel kiegészített negyedéves beszámolót elfogadta és elfogadásra javasolja 
és az Alapító elé terjeszti jóváhagyásra. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Köszönöm. Átadom a szót Pénzügyi Bizottság elnök 
asszonyának. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: A Pénzügyi Bizottság 4 igennel elfogadásra javasolta a 
negyedéves beszámolót. A IV. határozati javaslat is 4 igennel javasoljuk elfogadásra. 
Melyben egy Megállapodásról van szó a Pénzügyi Bizottság tárgyalt a változásokat a 
kiadott melléklet szerint javasoljuk elfogadni. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Nagy kérdések várnak az Intézményvezetők és a 
Képviselő-testület, mint döntéshozó előtt, arra vonatkozóan, hogy a Kft működését a 
jövőben hogyan határozzuk meg. Most egyfajta üzemeltetési feladatkör a Kft-é, de ahhoz, 
hogy ténylegesen az Önkormányzat válláról vegyen le feladatot, az már inkább egy 
vagyonkezelői jogosítványt jelent. Nem egyszerű egyezteti azt, hogy a régi új 
alkalmazottaknak, ki milyen szinten szabja meg a feladatokat, ezek tisztázhatóak. Erre 
vonatkozóan, az Intézményvezetőkkel, mi a Hivatalon belül próbálunk egyeztetni, illetve 
ügyvezető úr is Hivatalon kívül. Van-e valakinek kérdése felvetése az I. számú határozati 
javaslattal kapcsolatosan? Nincs. Aki a beszámolót elfogadja, azt kérem kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel 
elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 146/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a NATÜ Kft. negyedéves beszámolójának elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat melléklete 
szerinti tartalommal elfogadja a Nagykovácsi Településüzemeltetési Nonprofit Közhasznú 
Kft. – 2012. július 1. – szeptember 30. közötti időszakra vonatkozó - negyedéves 
beszámolóját.  
Határidő: azonnal   
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
Bencsik Mónika polgármester: A IV. határozati javaslatra ugranánk, a NATÜ Kft.-vel van 
egy Együttműködési Megállapodásunk, mint az intézményekkel. Napi szinten a pénzügyi 
életünk szabályozását próbáljuk megfogalmazni. Az Együttműködési Megállapodásának 
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javítására vonatkozóan a IV. számú határozati javaslatot az eredeti előterjesztésből, 
kérem kitörölni és az új, amit kiosztottunk ma azt vegyék elő a Képviselő Társak. 
Jegyző asszony itt pontosan megfogalmazta azokat a kitételeket, amik a Pénzügyi 
Bizottsági ülésen elhangzottak. Tárgyalta az Ügyrendi Bizottság is ezt a határozati 
javaslatot, átadom a szót elnök asszonynak. 
 
Diószeghy Tünde elnök: Ez a kiegészítés, ami most már mindenkinek a kezében van az 
Ügyrendi Bizottság jegyző könyvéből egy kivonat, 4 igennel a módosított határozati 
javaslatot elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Azért került ide ez a téma, mert maga a FEB vetett fel 
olyan kérdéseket, ami megalapozta azt, hogy muszáj az Együttműködési Megállapodást 
módosítani. Tisztelt Képviselő társaim a IV. számú újonnan kiosztott határozati 
javaslathoz, van-e kérdése, felvetése? Nincs. Akkor az új határozati javaslatot teszem fel 
szavazásra, aki így el tudja fogadni, kérem kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a 
testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi 
tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 149/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Nagykovácsi Településüzemeltetési Nonprofit Kft. -vel kötött együttműködési 
megállapodás módosításáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testület úgy dönt, hogy a 
Nagykovácsi Településüzemeltetési Kft. -vel 2012. július 16. napján megkötött 
együttműködési megállapodást az alábbiak szerint módosítja:  
IV/ 4.17. pontja megváltozik: 
A beszámoló négy részből áll:  
- egyfelől tartalmaznia kell a számvitelről szóló 2000. évi C. törvény II fejezetében 
foglalt, továbbá a gazdasági társaságokról szóló 2006. évi IV. törvény 
rendelkezéseiben előírt adatokat.  
V/5.2. pontjában a NATÜ Kft. részére fizetendő átalánydíj összegét 2012. október 1. 
napjától bruttó 3.730.000.-Ft-ra módosítja.   
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a megállapodás-módosítás aláírására.  
V/5.7.: Az ügyvezető üzemeltetési napló vezetésére kötelezett. Ebben kerül rögzítésre 
minden üzemzavar, rendkívüli esemény, közműszolgáltatás hiánya, továbbá minden a 
Kft. általa karbantartás keretében elvégzett tevékenység.   
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, jegyző 
 
Bencsik Mónika polgármester: Következő téma NATÜ Kft Szervezeti Működési 
Szabályzata (SzMSz). Átadom a szót FEB elnök asszonynak. 
 
dr. Halmosi-Rokaj Odett elnök: A Szervezeti és Működési Szabályzat tekintetében 
kiegészítéseket fogalmaztunk meg három témakörben. Egyrészt a kötelezettségvállalás 
tekintetében, másrészt a munkaidő korrigálására volt szükség. A kiegészítések elkészültek 
és ezekkel elfogadásra javasoljuk a NATÜ Kft. Szervezeti és Működési Szabályzatát.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Átadom a szót az Ügyrendi Bizottság elnökének. 
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Diószeghy Tünde elnök: Szintén megkapta mindenki az SzMSz –ről szóló 
kiegészítéseket. FEB elnöke részt vett az Ügyrendi Bizottság ülésén. A kiegészítések 
alapján 4 igennel javasoljuk elfogadásra a Képviselő-testületnek. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Mind a Felügyelő Bizottság és az Ügyrendi Bizottság 
megtettem azokat a javaslatokat, ahol az SzMSz kiegészítésre került. Meg kell, hogy 
dicsérjem, mind a Felügyelő Bizottságot, és az Ügyrendi Bizottság is akik megvizsgálták 
az SzMSz-t és tettek kiegészítéseket. Ez nagyon hasznos volt. Köszönjük szépen. Szintén 
köszönet a NATÜ Kft.-nek aki előkészítette. Nekik nincs más hátra csak, hogy befogadják 
a módosító javaslatokat, ennek megfelelően járjanak el. 
A II. számú határozati javaslatot teszem fel szavazásra, aki elfogadja, kérem 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 147/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a NATÜ Kft. Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat melléklete 
szerinti tartalommal elfogadja a Nagykovácsi Településüzemeltetési Nonprofit Közhasznú 
Kft. Szervezeti és Működési Szabályzatát. 
Határidő: 2012. október 20.  
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
Bencsik Mónika polgármester: III. számú határozati javaslatunk az Ügyrend, mely 
szorosan kapcsolódik az SzMSz-hez is. Átadom a szót a FEB elnök asszonynak. 
 
dr. Halmosi-Rokaj Odett elnök: Ügyrendet szintén 2012. október 10-én tárgyalta a FEB. 
Az Ügyrend tekintetében már a FEB ülésen is felmerült, hogy a jegyzőkönyvvezető 
személyét a NATÜ Kft biztosítsa. Ezzel a módosítással az Ügyrendet elfogadta és 3 
igennel elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
Diószeghy Tünde elnök: Megkapták Képviselő-társaim a módosított Ügyrendet, 4 igennel 
elfogadásra javasoltuk az Ügyrendet. 
 
Bencsik Mónika polgármester: A közös munka nem mindig zökkenőmentes. Más 
szisztémában dolgozunk, de ahhoz hogy ez a Kft mindannyiunk számára sikeres legyen, 
ehhez összeghangolt működésre van szükség. Módosító indítvány nem érkezet, az 
eredeti kiküldött III. határozati javaslatot teszem fel szavazásra, aki egyetért, kérem 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 148/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a NATÜ Kft. Felügyelő Bizottság Ügyrendjének elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat melléklete 
szerinti tartalommal jóváhagyja a Nagykovácsi Településüzemeltetési Nonprofit 
Közhasznú Kft. Szervezet Felügyelő Bizottságának Ügyrendjét. 
Határidő: 2012. október 20.  
Felelős: Polgármester, Jegyző 
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Bencsik Mónika polgármester: Farkas Péter ügyvezető igazgató úrnak átadom a szót. 
 
Farkas Péter ügyvezető igazgató: Annyit mondanék, hogy ez a három hónap még egy 
igen rövid idő volt ahhoz, hogy a Kft. teljesen rá álljon arra a tevékenységre, amit a 
jövőben, elvárásként megfogalmaznak vele szemben, mert az Intézmények 1 hónapja 
üzemelnek tényszerűen. Én hiszem, hogy azok az ülések, amik most lezajlanak, azok 
mind előre fogják vinni azt, hogy a Kft. megfelelő módon tudjon alkalmazkodni ezekhez a 
feladatokhoz, amik megfogalmaznak velünk szemben. Köszönöm. 
4. napirendi pont: 
Döntés a Kispatak Óvoda és a Nagykovácsi Általános Iskola 2011/2012. nevelési 
oktatási évre vonatkozó beszámolójának elfogadásáról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Kispatak Óvoda és Általános Iskola beszámolói. Átadom 
a szót az előterjesztőnek Jegyző asszonynak. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Kispatak Óvoda és az Általános Iskola beszámolója is 
beérkezett, itt már az elmúlt időszak alatt kialakult egy gyakorlat két évvel ezelőtt a 
Képviselő-testület elő írta, hogy milyen formában tart igényt a beszámolókra. A Hivatal 
egyetlen egy észrevételt tenne, hogy az adatvédelmi törvényre továbbra is oda kell figyelni 
és a személyes adatok ilyen beszámolóban nem jelenhetnek meg. Ahol a személyes 
adatok vannak, kérem a beszámolóból kivenni. 
 
Diószeghy Tünde elnök: Mind két beszámolót nagyon részletesen átnéztük.  Nagyon 
pozitív tartalmúnak tartotta az Ügyrendi Bizottság. Óvodavezető asszony felveti, hogy 
kicsit problémásnak látja azt, hogy nagyon sok különórára járnak a gyermekek. Ezzel 
egyetértettünk az Ügyrendi Bizottságon. A szülőknek szeretném felhívni a figyelmét, hogy 
a délutáni játékidő nagyon fontos a gyermekek életébe, nincs arra szükség, hogy külön 
órára járjanak, még pluszban az óvodai délelőtti foglalkozás elég lenne. Erről egy kicsit 
hosszasabban beszélgettünk. Az Ügyrendi Bizottság 4 igennel mindkét beszámolót 
elfogadásra javasolja a Tisztelt Képviselő-testületnek.  
 
Bencsik Mónika polgármester: A gyermekeknek a különböző foglalkozásokra való 
átvitele akár intézmények között is, nem tartozik azon nevelőkre, akik a gyerekekkel 
foglalkoznak ezt vagy a pluszképzést tartó oldja meg, vagy a szülök, oldják meg. Nem 
várható el ennek a felelőssége sem tanároktól, sem óvodai nevelőktől. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: Ennek a beszámolónak az elkészítése törvényi kötelezettség. 
Természetesen nem egyedül az intézményvezetők feladata ez, hiszen munkaközösségek 
működnek az iskolában szám szerint 4, mellette fejlesztőpedagógusok is. Örvendetes 
tény, hogy ilyen szép számú gyermeklétszámunk van. Köszönjük az észrevételt a 
személyi adatokkal kapcsolatosan, természetesen ezt javítani fogjuk. Köszönöm az 
elismerő szavakat nem csak az én munkám a kollegáim nevében is. 
 
Dékány Angella alpolgármester: Az Általános Iskola beszámolójánál, ami nekem külön 
tetszett, hogy a különböző szakmai csoportok bemutatkoztak. Nekem örömömre szolgál, 
hogy ilyen sok napközis csoport van. Akik olvasták a beszámolót, ott feltűnhetett, hogy 
milyen sok gyermeknek volt szüksége gyógytestnevelési órákra. Az Önkormányzat az 
elmúlt időszakban az október 4-5-én felülvizsgáltatta, gyermek ortopéd szakorvos 
segítségével és az előző évhez képest a 145 gyógytestnevelésre járó diák közül idén csak 
46 főnek kell járnia. Külön ki szeretném emelni a napközis kolleganőknek a beszámolóját 
és munkáját, hiszen megmutatja, hogy milyen sok szabadidős tevékenységet biztosítanak 
a gyermekek számár a tanulóidőn kívül is. Ugyan ilyen nagy számot látok a logopédiai 
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szakszolgáltat munkájában. Az lenne a kérésünk, hogy ennek a felülvizsgálatát szintén 
ejtsük meg, hogy valóban ennyi gyermeknek kell-e ez a fejlesztés az Iskolában és az 
Óvodában egyaránt. A Kispatak Óvoda beszámolója nekem szívet melengető volt. Minden 
mondatán átsüt a gyermekek iránti felelősségérzet és szeretet. Az Óvoda az első hely 
ahová a gyermekeinket elengedjük, nem mindegy hogy ez a közeg hogyan fogadja őket. 
Én is felvetettem ezeket a délután foglalkozások átgondolását. Sok sikert kívánok a 
munkájukhoz. Gratulálok mind két beszámolóhoz. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Méltán büszkék lehetünk az Iskolára. Már látni 
nagycsaládosoknál a végigvonuló generációkat, ez azt jelenti, hogy van egy nagyfokú 
bizalom az iskola felé. Nagyon jó tapasztalatok vannak, a szülök részéről is. Gratulálok az 
Iskolának és az egész nevelőtestületnek. Talán az anyukák nem érzékelik, hogy micsoda 
zseniális ajándék ez a fajta magyar oktatási rendszerben az Óvoda. Külföldön ebédidőben 
sok helyen nagyon fejlett országokban, nincs például főzőkonyha. Ami elég megterhelő, 
főleg ha egy csoportban nem 20 gyermek van, hanem 30 fő. Olyan szinten vannak 
étkeztetve a gyermekek, ami világszínvonalú. Erre büszkék lehetünk. A másik, hogy a 
szakmai beszámolónál fontos elmondani, hogy nem mindegy hogy milyen körülmények 
között tudnak dolgozni az emberek. Minden más munkahelyre elmondhatjuk ezt. Amit én 
itt kiemelnék az, hogy amíg ennyi gyermek születik és nem tudjuk őket hova rakni, nem 
engedi azt meg, hogy ugye sokkal kisebb létszámú csoportok tudjanak működni. Gyakran 
a Nagykovácsi óvodában 30-32 fős csoportokkal dolgoznak a nevelők, ezért tényleg külön 
azt gondolom, hogy azok a pluszjuttatások még most tudtuk biztosítani, semmi képen nem 
elvitathatók. Már csak a gyermeklétszám kezelése miatt is.  
 
Kiszelné Mohos Katalin óvodavezető: Szakmai beszámolóra egyszer van egy évben 
lehetőségünk azért is készítek ilyenkor egy részletesebb beszámolót, melyben nem csak a 
pozitívumokat, hanem a nehézségeket is kiemelem. Nagyon köszönöm, hogy ezek szerint 
látszik a beszámolónkon, hogy minden tekintetben a gyermekek érdekei motiválnak 
mindek és szeretnénk előre vinni a nevelésünket.  
Logopédiai kérdésre válaszolnék, ez nem sajátosság, ez országos tünetviszonylatban van, 
kevesebb ideje van beszélgetni a szülőnek a gyermekével a tv nézés, számítógép marad. 
Sok gyermek még 3 évesen nem beszél. Azt gondolom, hogy aki nálunk van logopédus az 
olyan szakmai képzettséggel és gyakorlattal rendelkezik, hogy megbízom, az ő szakmai 
döntésében én ezt nem vizsgálhatom felül. Étkezéssel kapcsolatban valóban kiemelt 
színvonalon működik, de a nevelési programunk, elveink is világszínvonalú, egyre több 
hallgató jelentkezik hozzánk tanulni, gyakorlatuk itt szeretnék végezni, ami szerintem 
szintén egy nagy elismerés. Köszönöm szépen a támogató hozzászólásokat. Nagy 
segítség lenne a szülők felé egy felhívás, hogy a szülők feladata az, hogy a plusz 
foglalkozásra átvigyék a gyermeket, mert tényleg nehéz megoldani, hogy megszervezzük 
ezeket a programokat. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Mivel mindkét intézményvezető egy rövid rész erejéig kitért 
a működésre, ezzel kapcsolatosan szeretnék annyit elmondani, hogy amikor tavaly 2011. 
márciusában Polgármester asszonnyal közös utasításban meghúztunk egy vonalat 
minden intézményvezető vonatkozásában. Nagyobb ellenőrzés, illetve számonkérési 
jogosultságot adtunk saját magunknak az intézményvezetőkkel szemben, akkor már 
elindult egy folyamat. Azt gondolom, mind három intézmény vonatkozásában ezt teljesen 
jól működik és kell a kommunikáció mindenki részéről, hogy mi a Hivatal részéről miben 
tudunk segíteni és így jobban oda tudunk figyelni a problémákra. A köznevelési törvény az 
ellenőrzési jogkört itt hagyja, szakmai részhez ugyan nem tartozik, de mégis ellenőriznünk 
kell a mindennapos testnevelést. Még mi sem tudjuk elválasztani, hogy mi a működési 
feladat és mi az, ami szakmai feladat lesz. Köszönöm szépen. 
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Bencsik Mónika polgármester: Elsőként döntsünk az Általános Iskola beszámolójáról. 
Van-e valakinek kérdése, felvetése? Nincs. Aki egyetért, a határozati javaslattal azt kérem, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 151/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy:  Döntés a Nagykovácsi Általános Iskola 2011/2012. oktatási évre vonatkozó 
beszámolójának elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Nagykovácsi Általános Iskola 2010/2011. oktatási évre vonatkozó beszámolóját elfogadja 
a melléklet szerinti tartalommal. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
Bencsik Mónika polgármester Kispatak Óvoda beszámolója következik. További 
hozzászólás nem lévén, aki egyetért, a határozati javaslattal azt kérem, kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel 
elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 150/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Kispatak Óvoda 2011/2012. nevelési évre vonatkozó 
beszámolójának elfogadásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Kispatak Óvoda 2010/2011. nevelési évre vonatkozó beszámolóját elfogadja a melléklet 
szerinti tartalommal. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
5. napirendi pont: 
Döntés a Nagykovácsi Zenei Alapítvánnyal és a Nagykovácsi Alkotóművészek 
Egyesületével kötött támogatási szerződések tekintetében előterjesztett kérelmekről 
 
Bencsik Mónika polgármester: Civil szervezetek bejelentették a pénzfelhasználásukra 
vonatkozóan, hogy a támogatási szerződésben megírtakhoz képest hogyan térne el az 
elszámolás, két kérelem érkezett egyrészt a NAME, másrészt a Zenei Alapítvány a kórus 
működésével kapcsolatosan, összeget nem érint. Átadom a szót Pénzügyi Bizottság elnök 
asszonyának. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: Mindkét határozati javaslat támogatás felhasználási célja 
tekintetében változik a szövegrész, összegváltozás nincsen, 4 igennel a Pénzügyi 
Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Köszönöm. Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Akkor az I. 
határozati javaslatot teszem fel szavazásra, aki így elfogadja, kérem kézfeltartással 
jelezze Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta 
a határozatot az alábbi tartalommal: 
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NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 152/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Zenei Alapítvánnyal kötött támogatási szerződés 
módosításáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Nagykovácsi Zenei Alapítvánnyal ( 2094 Nagykovácsi, Virágos stny. 68..) a Nagykovácsi 
Kórus Éves Programjának biztosítása érdekében 2012. május 14. napján megkötött 
támogatási szerződést a támogatás felhasználási célja tekintetében módosítja.  
Felhatalmazza Polgármestert és a Jegyzőt a támogatási szerződés módosítás aláírására 
és intézkedések megtételére. 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
Határidő: azonnal 
 
Bencsik Mónika polgármester A II. határozati javaslatot teszem fel szavazásra, aki így 
elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze: Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 
tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 153/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Nagyközségben működő önszerveződő közösségek II. 
féléves pénzügyi támogatására kiírt pályázatra érkezett pályázati dokumentációk 
elbírálásáról szóló 114/2012. ( VII.13.) számú határozat módosításáról  
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
114/2012. (VII.13.) számú határozatot – Nagykovácsi Alkotóművészek Egyesülete 
támogatásának céljának módosítása miatt - az alábbiak szerint módosítja: 
Nagykovácsi 
Alkotóművészek 
Egyesülete 

Támogatja 
Támogatás összege: 400.000,- Ft 
 

Művészeti Találkozó és 
egyéb egyesületi 
rendezvény  
Programtámogatás 

A határozat módosítással nem érintett része változatlanul hatályában marad.  
Felhatalmazza Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges dokumentumok, támogatási 
szerződés módosítás, aláírására és intézkedések megtételére. 
Felelős: Polgármester, Jegyző   
Határidő: azonnal 
 
6. napirendi pont:  
Döntés a Nagykovácsi Általános Iskola működtetésére vonatkozó 
szándéknyilatkozatról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Szándéknyilatkozat, amiről ugyan már egyszer volt szó 
jegyzőkönyvben megfogalmaztuk, de most törvény szerint, mi mint eddigifenntartók 
határozati javaslat formájában is meg kell tennünk. Általános Iskolában a pedagógusok 
munkáját az Álam átveszi, viszont az épületre vonatkozóan nyilatkoznia kell a 
fenntartónak, hogy a 2013/2014 es tanévben továbbra is szeretné üzemeltetni. Pénzügyi 
Bizottság tárgyalta az előterjesztést, átadom a szót elnök asszonynak. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a 
szándéknyilatkozat elfogadását a Képviselő-testületnek. 
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Bencsik Mónika polgármester: Kérdés, felvetés van-e? Nincs. Aki elfogadja a határozati 
javaslatot, kérem kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 
tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 154/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Nagykovácsi Általános Iskola működtetésére vonatkozó 
szándéknyilatkozatról 
 Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ügy dönt, hogy a 
nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. Tv. 74.§ (4) bekezdésében foglaltak alapján 
az Önkormányzat rendelkezésére álló saját és átengedett bevételek terhére, a saját 
tulajdonában álló – az állami intézményfenntartó központ által fenntartott köznevelési 
intézmény feladatainak ellátását szolgáló – ingó és ingatlan vagyon működtetését a 
következő naptári évben kezdődő tanévtől (2013/2014. tanévtől) képes vállalni.   
Felhatalmazza a Polgármester és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére és 
dokumentumok aláírására.  
Felelős: Polgármester, Jegyző, Intézményvezető 
Határidő: 2012. október 31. 
 
7. napirendi pont: 
Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi 
fordulójához való csatlakozásról 
 
Bencsik Mónika polgármester: Ez egy olyan napirend, ami utólag lett kiküldve, de a 
Pénzügyi Bizottság már tárgyalta, átadom a szót elnök asszonynak. 
 
Dér Zsuzsanna elnök: A Pénzügyi Bizottság 4 igennel elfogadásra javasolja a Burs 
Hungarica Felsőoktatási pályázat 2013. évi fordulójához való csatlakozást és az 
elektronikus adatbázis használatához való csatlakozást. 
 
Bencsik Mónika polgármester: A Bursa Hungarica ösztöndíj pályázati rendszerhez több 
mint egy évtized óta Nagykovácsi Önkormányzata mindig csatlakozott, hiszen ezzel is 
tudjuk segíteni a szociálisan hátrányosabb helyzetű családokat, ahol a felsőoktatásban 
való részvétel finanszírozása kérdéses. Akik az előterjesztésnek megfelelően a határozati 
javaslattal egyetért, azt kérem kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület 
jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 155/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2013. évi fordulójához való csatlakozásról, valamint az elektronikus adatbázis 
használatáról   
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2013. évi 
fordulójához az elektronikus adatbázis használatával. Felhatalmazza a Polgármestert a 
Csatlakozási Nyilatkozat aláírására, valamint a Jegyzőt a pályázat kiírására. 
Határidő: 2012. október 26. 
Felelős: Polgármester, Jegyző  
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8. napirendi pont: 
A 2012. évi közbeszerzési terv módosítása 
 
Bencsik Mónika polgármester: Itt a leglényesebb, hogy nyertünk végre 
sportpályaépítésre pályázati összeget és ez az Általános Iskolának az aszfaltozott 
pályájának a műfüves burkolatával való ellátását teszi lehetővé majd. Ez 
Belügyminisztériumon keresztüli pályázat. Ennek megfelelőn a közbeszerzési tervbe ezt a 
programpontot fel kellett venni. Ettől függően néhány közbeszerzésünkbe a IV. 
negyedévre tolódik magának a közbeszerzésnek a kiírása, hiszen nem tudtuk 
megvalósítani előbb. 
Megragadnám az alkalmat, hogy örömhírt közöljek. Elnyertük a derogációs pályázatot 
szennyvíz ügyben, az összeg maga nem nagy, de készülhetünk a település szennyvíz 
ellátás bővítésére. Azt mondják, aki a derogációs pályázaton nyer, annak nagy bizodalma 
lehet ahhoz, hogy a KEOP nagy kivitelezésre vonatkozó pályázatán is tudjon indulni. Ezt a 
pályázatot a Hivatal készítette elől, nagyon büszkék lehetünk. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Annyit szeretnék jelezni, hogy látják ezeket a módosításokat 
még erre a 2,5 hónapra hátra van 4 közbeszerzés. A közbeszerzési eljárást a hivatal 
bonyolítja az új jogszabályok szerint, előre is szeretnék elnézést kérni, ha rendkívül ülésre 
kerül sor majd akár decemberben. Mert minden közbeszerzési eljárásnál más és más a 
követelmény.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Van-e kérdés, felvetés? Nincs. Szavazásra teszem fel a 
kiküldött anyagnak megfelelően a módosított közbeszerzési tervet, aki egyetért, kérem 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 156/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: 2012. évi Közbeszerzési Terv módosítása 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
melléklet szerinti tartalomnak megfelelően módosítja a 2012. évi módosított Közbeszerzési 
Tervét. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
9. napirendi pont:  
Informatikai és KEOP pályázatokról döntés 
 
Bencsik Mónika polgármester: Találtunk olyan pályázatot, amit kihagyhatatlannak 
minősítünk. A III. határozati javaslattal kezdeném. Ez informatikai eszközállomány bővítés. 
Államilag meghatározott felújított gépekkel. Ezzel szorosan összefonódik az EKOP 
pályázat, ami szintén informatikai fejlesztésre pályázat, csak sokkal szélesebb körű, nem 
csak eszközökre lehet pályázni, hanem rendszerekre, 50 millió forinttól 400 millió forintig 
lehet pályázni, 100% -ig támogatott. Lehet, hogy ezt a pályázatot Solymárral együtt 
konzorciumban adnánk be, ennek a részletezése a napokban megtörténik. Most egy 
felhatalmazás kérünk. 
A KEOP épületenergia és közvilágítás pályázata, még nincs kiírva, de már mindenki tud 
róla. KEOP 5.5.0.4 szisztéma szerint került kiírásra 60 millió forint alatt és feletti összegre. 
A Főépítész úr megkapta a feladatott, hogy ha a Képviselő-testület felhatalmaz mindeket, 
hogy elkezdjük az előkészítést. Az energetikai felújítás maga a Dózsa György utcai 
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óvodán sokat tudna lendíteni. Ennyit szerettem volna kiegészítésként elmondani. Ennek 
egy részét Pénzügyi Bizottsági ülésen is elmondtam. 
 
Reindl Gyula képviselő: Az elmúlt években 2-3 szervezet pályázati felhívását kapom 
meg, főleg használt gépekre. Eddig jobb gépeket tudtunk beszerezni így, mint amik a 
pályázatokban megjelentek. Javasolnám, hogy mielőtt belefogunk ebbe a pályázatba, 
nézzünk körül. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Itt amiről szó van, nálunk egy kipróbált pályázat, ugyanis 
tavaly év végén októberben, ugyanezen a pályázaton, akkor 4 gépre pályáztunk, teljes 
egészében megnyertük, mi azt javasoltuk a Hivatal részéről, hogy a 8 gépes konstrukcióra 
pályáznák. Az informatikusunk és a pályázatiról kolleganő is átnézte, és az volt a válasz, 
hogy adjuk be mindenképpen, mert ennek így, 1 hónapon belül lesz eredménye. 
Mindenképpen kérnénk, hogy fogadják el, mert annyira rossz a gépállományunk. Ez a 8 
gép arra lesz elég, hogy a legrégebbi gépeket lecseréljük. 
 
Reindl Gyula képviselő: Én ezt elfogadom, de kíváncsi lennék a gépek paramétereire. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Holnapi nap folyamán átküldöm a pályázati anyagot. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Ezzel a döntésekkel kapcsolatosan, van-e kérdés? 
Nincs. Az I. határozati javaslatot teszem fel szavazásra, aki így elfogadja, kérem, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 157/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a KEOP- 5.5.0 kódszámú, „Épületenergetikai fejlesztések” 
főcsoportba tartozó pályázatok előkészítéséről 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a településen 1 vagy 
több épületen energetikai fejlesztést tervez megvalósítani, így a Környezet és Energia 
Operatív Program keretében a KEOP-5.5.0 kódszámú, „Energetikai fejlesztések” 
főcsoportba tartozó pályázatok előkészítéséhez szükséges intézkedések megtételére 
felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt. 
Felhatalmazza, a Közbeszerzési Bíráló Bizottságot a pályázathoz szükséges 
projektmenedzseri, közbeszerzési és könyvvizsgálói feladatok ellátására pályázati eljárást 
folytasson le. 
Felhatalmazza Polgármestert és a Jegyzőt, hogy a Közbeszerzési Bíráló Bizottság által 
megjelölt legkedvezőbb ajánlatadó céggel a projektmenedzseri, közbeszerzési és 
könyvvizsgálói feladatok ellátására a megbízási szerződést megkösse. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző  
 
Bencsik Mónika polgármester A II. határozati javaslatot teszem fel szavazásra, ez az 
EKOP pályázat önrész nélküli, pályázat íráson kívül, mást nem kell megfizetni. Ezek 
teljesen új gépek. Ennek a bírálata el fog húzódni, mert ez egy Európai Uniós forrás. Aki el 
tudja fogadni, azt kérem, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 
8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 
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NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 158/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés az EKOP-3.1.3 kódszámú, „Ágazati pályázat a Közép-magyarországi 
régióban megvalósítandó fejlesztésekre” című pályázat előkészítéséről 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete informatikai 
rendszerfejlesztést készül végrehajtani elavult, lassú, gyakran meghibásodó rendszere, 
másrészt a Kormány által elindított járási átszervezések miatt, mely során a település 
előreláthatólag kirendeltségi státuszt kap. Ezért a Testület az Új Széchenyi Terv keretében 
meghirdetett, EKOP-3.1.3 kódszámú, „Ágazati pályázat a Közép-magyarországi régióban 
megvalósítandó fejlesztésekre” című  pályázat előkészítéséhez szükséges intézkedések 
megtételére felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt. 
Felhatalmazza, a Közbeszerzési Bíráló Bizottságot a pályázathoz szükséges 
projektmenedzseri, közbeszerzési és könyvvizsgálói feladatok ellátására pályázati eljárást 
folytasson le. 
Felhatalmazza Polgármestert és a Jegyzőt, hogy a Közbeszerzési Bíráló Bizottság által 
megjelölt legkedvezőbb ajánlatadó céggel a projektmenedzseri, közbeszerzési és 
könyvvizsgálói feladatok ellátására a megbízási szerződést megkösse. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
Bencsik Mónika polgármester A III. határozati javaslatot teszem fel szavazásra, ez 
önrészes pályázat, általános tartalék terhére tudjuk beállítani. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú 
igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 159/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

 
Tárgy: Döntés az Országos Informatikai Programiroda által meghirdetett, 
„Informatika és közigazgatás 2012.” című pályázat benyújtásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Országos 
Informatikai Programiroda „Informatika és közigazgatás 2012.” című (használt 
számítógépek és programok vásárlására vonatkozó) pályázat benyújtására felhatalmazza 
a Polgármestert és a Jegyzőt, mely pályázat összköltsége: 
1.320.000,- Ft, melynek fedezetét a 2012. évi költségvetésében biztosítja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
10-es napirendet Zárt ülésen tárgyalják 
 
11. napirendi pont:  
Döntés Mérei László (885 hrsz., Nagykovácsi. Park u. 19.) tulajdoni igényének 
elismeréséről 
 
Bencsik Mónika polgármester: Kérem, nyilatkozzanak arról, hogy nyílt vagy zárt ülésen 
szeretnék tárgyaltatni a témát. 
 
Mérey László: Nyílt ülésen szeretném tárgyalni az ügyet. 
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Bencsik Mónika polgármester: A tényállás a Képviselő-testület előtt világos, Györgyi 
Zoltán főépítész úr is itt van. 
 
Mérey László: Levélben foglaltakon kívül többet nem tudok hozzátenni. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Jogilag, amit önök kérnek és a Képviselő-testület 
jogászainak az álláspontja teljesen ellentétes, amennyiben ez nem kerül megvételre, mi 
elindítjuk a bírósági eljárást a birtokhatár rendezésére, de akkor visszamenőleg 5 évre 
földhasználati díjat fogunk kérni. Erre nekünk meg van a bevett gyakorlatunk, ez az önök 
döntése, máskülönben a Bíróság előtt kell rendezni ezt a kérdést. 
 
Mérey László: Abban az esetben, ha nem vásároljuk meg az ingatlant, akkor az 
Önkormányzat biztosítja a ki-be jutásomat az ingatlanra? 
 
Bencsik Mónika polgármester: Az ingatlanra a ki-be jutás biztosított. A közigazgatási 
területről jelenleg is megközelíti az ingatlant? 
 
Mérey László: Kocsival nem lehet megközelíteni, csak gyalogosan, van egy ideiglenes, 
nem szabványos lépcső építve. 
 
Györgyi Zoltán főépítész: Közterület kapcsolat biztosított, de előírás nincs az 
Önkormányzat számára. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Tehát önök most azt az álláspontot követik most, hogy 
visszarendezik a kerítést a birtokhatárra, mi pedig biztosítunk bejutást az önök számára. 
 
Mérey László: Így van, igen. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Akkor ezt most jegyzőkönyvezhetjük? 
 
Mérey László: Én úgy tudom, hogy a szabályzatban foglaltak szerint gépkocsival is 
megközelíthetőnek kell lennie az ingatlannak. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Biztos, hogy nincs ilyen szabály. 
 
Mérey László: Én most így nem szeretnék, se igent, se nemet mondani. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Nekünk van egy döntésük, tudott a túlkerítés. Itt most 
birtokviszonyokról beszélünk, az önök jogelődje kinyilvánította a vételi szándékát úgy 
rendezzük a terület birtokának a kérdését, hogy ön megveszi, és a telekhatárt kirendezi. 
Önök számára két variáció van, vagy a telekhatárra, ahol ingatlan nyilvántartás szerint a 
határ van, visszaviszik a kerítést, mi biztosítjuk a gyalogos bejárást, vagy pedig mi peres 
úton fogjuk érvényesíteni azt, hogy visszavigyék a kerítést, de akkor földhasználati díjat is 
fogunk kérni, 5 évre visszamenőleg. 
 
Mérey László: Ott egy ideiglenes kerítés van, én azt gondolom, ha azt elvesszük onnan 
balesetveszélyes, nincs ott egy korlát sem. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Az önök ingatlanát a Földhivatali nyilvántartás szerint kell 
birtokolnia, tehát önöknek a birtokhatáron kell kerítés létrehozniuk. Az összes többi az 
Önkormányzat dolga és feladata. Tehát azt nyilatkozzák, hogy visszaviszik a birtokhatárra 
a kerítést, mi pedig megoldjuk a bejutási lehetőséget az ingatlanra? 
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Mérey László: Szeretnék még konzultálni a jogászunkkal, mert nem egyértelmű még 
nekem, nem látom úgy át a levélben leírtakat, mint a Képviselő-testületi jogászok. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Akkor egyeztessenek a jogászok a bíróság előtt, mi 
megindítjuk a pert, a jogi és tényszerű állapotot egymáshoz kell rendezni. Nem tehetünk 
mást. 
 
Mérey László: Kaphatnánk 1 hét haladékot? Én nem szeretnék pereskedni, annyit kérnék, 
hogy október 31-ig adjanak haladékot, egyeztetek a jogászunkkal. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Akkor én azt javaslom, hogy november 5-ig (hétfő) egy 
olyan nyilatkozat kerüljön be hozzánk a Hivatalba, hogy vagy tudomásul véve az elődök 
nyilatkozatait, hajlandóak adás-vételiszerződést kötni és akkor telekrendezésbe ez az 
önök tulajdonába kerül. Vagy egy olyan nyilatkozatot adjanak be, hogy erre nem 
hajlandóak, a jogi határra visszarendezik az ingatlan kerítését, vagy vitatják azt, hogy mi 
hol van, ezért Bíróság dönt az ügyben. Gondolják át. Próbáljanak egyeztetni az előző 
ingatlantulajdonossal, hátha az segítség. Illetve, bármi további kérdésük van akkor dr. 
Halmosi - Rokaj Odett igazgatási osztályvezető asszonnyal egyeztessék a részleteket. 
Aki egyetért a határozati javaslattal, a határidő november 5-e, az kérem, kézfeltartással 
jelezze. Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel 
elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

161/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Mérei László (885 hrsz., Nk. Park u. 19.) tulajdoni igényének 
elismeréséről 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
tulajdonát képező, Nagykovácsi hrsz. 833 (kivett közterület) ingatlan cca. 51 m2-es, a 
területrésze tekintetében nem ismeri el a szomszédos 885 hrsz.-ú ingatlan tulajdonosának 
tulajdoni igényét.  
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére, 
peres eljárás megindítására a jogszerű állapot helyreállítására vonatkozóan 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
Határidő: 2012. november 5. 
 
12-es napirendet zárt ülésen tárgyalják 
13-as napirendet zárt ülésen tárgyalják 
 
14. napirendi pont: 
Indítványok, javaslatok:  
- Döntés a 137/2012 (IX.20.) Kt. határozat visszavonásáról, 
- Autómentes nap, 
- Meteorológia állomás telepítése, 
- Tájékoztatás a Kossuth L. u. 64. (Hrsz:390) keleti részének – volt pártiroda, „lakás” 
hasznosításának állásáról. 
 
Döntés a 137/2012 (IX.20.) Kt. határozat visszavonásáról: 
 
Bencsik Mónika polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Átadom a szót Györgyi Zoltán 
főépítés úrnak. 
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Györgyi Zoltán főépítész: Ady Endre utcában húzódik több közmű nyomvonal a normál 
elektromos a 200 kV-os és a 20 kV-os hálózat és a Nagykovácsi-Solymár gerincvezeték is 
ott megy át. Ezért nem tudunk túlkerítésként területet eladni, mert ez közérdek. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Kérdés felvetés van-e? Nincs. Aki egyetért a határozati 
javaslattal, kérem az kézfeltartással jelezze, megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 
tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta a határozatot az alábbi tartalommal: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 165/2012. (X.18.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés a 137/2012 (IX.20.) Kt. határozat visszavonásáról 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
tulajdonát képező, Nagykovácsi belterület 4352 hrsz. alatt nyilvántartott kivett közút 
ingatlan és a szomszédos 4352/1. hrsz-ú ingatlan közötti telekhatár-rendezés tárgyában 
meghozott 137/2012. (IX.20.) számú határozatát visszavonja. 
Felhatalmazza Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges dokumentumok aláírására és 
intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
 
Autómentes nap: 
 
Bencsik Mónika polgármester: Szóbeli előterjesztés alapján, a 2012. július 13-i 
rendkívüli képviselő-testületi ülésén döntöttünk arról, hogy Nagykovácsi is csatlakozik a 
Nemzeti Fejlesztési Minisztérium felhívására, az Európai Mobilitás Hét programjához és 
ezen belül részt vesz az Európai Autómentes nap programjában, szeptember 22-én. Dr. 
Völner Pál infrastruktúráért felelős államtitkár levélben gratulált Önkormányzatunknak, a 
helyi koordinátornak és munkatársainak a program sikeres megrendezéséhez. 
Az NFM idén is külön elismerésben részesíti azokat az önkormányzatokat, amelyek mind 
a rendezvények szervezésében, mind az állandó intézkedések elindításában élen jártak, 
továbbá azokat a helyi szervezőket, akik a legszorgosabb munkát végezték. 
Magyarország is dobogós lett a 3. helyen végzett Európában, 1. helyezett Spanyolország, 
2. helyezett Ausztria lett. 
Aki tudomásul veszi, az autómentes világnap tájékoztatását az kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 egyhangú igennel elfogadta az 
autómentes nap szóbeli tájékoztatását. 
 
Meteorológia állomás: 
 
Bencsik Mónika polgármester: Meteorológia állomás telepítéséről már tárgyaltunk, 
megjött az árajánlat, Pénzügyi Bizottságon tárgyaltuk a napirendet. A PEMÁK feladata 
Nagykovácsiban is a hó és síkosságmentesítés a főúton. Amit közöltek, hogy olyan 
jogszabályi ügyeletrendhez tartozunk, hogy a riasztástól 3 órán belül kell megkezdenie a 
hókotrást. Piliscsabáról indulnak a hókotrók ide hozzánk. Nem tudjuk, hogy ez így lesz-e, 
mert a Jager Kft. -vel is tárgyalnak. Elmondta, hogy vannak olyan meteorológiai 
szerkezetek, melyre egy földszondát helyeznek, mely annyira érzékeny, hogy érzékeli azt, 
ha köd van, dara esik, vagy hó, csapadék álagát méri, hőmérsékletet. Ez automatajelzést 
közvetít a PEMÁK vevőközpontknak. Ennek a rendszernek az ára 1.200 ezer Ft. Azért 
gondolom, hogy ezt meg kellene vennünk, mert itt télen kaotikus állapotok lesznek és 
mást mi nem tudunk tenni. Így mi el tudjuk mondani a lakosoknak, hogy azzal tudtunk 
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segíteni a helyzeten, ha telepítettünk egy ilyen jelzőrendszert és nem rajtunk múlik, hogy 
jelzett-e valaki, telefonált vagy sem. 
 
Bárdos Iván képviselő: Hová telepítenék ezt a jelzőrendszert? Biztonságos helyre kell 
azt majd telepíteni, mert ha van benne mozdítható, akkor nem sokáig marad meg. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Azt ők mondják meg. A szentendrei központhoz 
tartozunk, nem fog többet a főváros vonulni. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Akkor nem fogják bemondani azt sem, hogy a 63-as busz 
útvonala járható. A médiába mindig az megy, hogy a BKV útvonalai járhatók. 
 
Dr. Balogh László képviselő: Adyligetig a fővárosiak lekotorják talán. 
 
Tóthné Pataki Csilla jegyző: Onnan visszafordul majd a 63-as busz? Vagy mi lesz? 
 
Bencsik Mónika polgármester: Ez nem a mi problémánk. 
 
Bárdos Iván képviselő: Ha az Adyligeti lejtőn feljön a busz,akkor már Nagykovácsiig is ki 
tud jönni. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Kérünk be ajánlatokat a kérdésem az, hogy a tartalékból 
használhatunk-e fel meteorológiai szolgálat telepítésére várhatóan kb. 1.500.000 forintot. 
Ez egy szerkezet, ami automatikus. Aki egyetért a meteorológiai szolgálat telepítésével, az 
kérem, kézfeltartással jelezze, megállapítom, hogy a testület jelenlévő 8 tagja, 8 
egyhangú igennel támogatja a meteorológiai állomás telepítését. 
 
Tájékoztatás a Kossuth L. u. 64. (Hrsz:390) keleti részének – volt pártiroda, 
„lakás”hasznosításának állásáról. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Kossuth Lajos utca 64. szám alatti ingatlanra 
vonatkozóan, ma újragondoltam a koncepciót. Következő a helyzet, Kecskeháti 
megállapodásban az van, hogy bölcsőde és védőnői szolgálatra új létesítmények 
építésére elkülönített 15 millió Ft. Az építési engedélyünk a védőnői szolgálatra 2014-ig 
érvényes, meg kell kezdenünk a védőnői szolgálat építését. Györgyi Zoltán főépítész 
úrnak azt mondtam, hogy a közbeszerzési terv első lépése a védőnői szolgálat, önerőből 
csináljuk, erre kötelezettségünk van. A Kossuth utca 64-nél még annyi probléma van, hogy 
én most egy fillért (amíg nem látjuk, hogy mi lesz) nem tartalékolnák arra az ingatlanra. 
Márciusba kezdjük el építeni a sajátunkat, az őszre felépül. 
 
Dékány Angella alpolgármester: 15 millió forintból? Ez nagyon kevés pénz rá. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Ebből indulunk ki, annyi van a Kecskehátnál. Ez egy 
földszintes, egyszerű épület lenne. El lehet benne kezdeni működni, ez lesz a lényeg. 
Ezzel a témával továbbra is foglalkoznunk kell, ebben most döntést nem kell hoznunk, ez 
csak egy tájékoztatás. 
 
Lovarda 
 
Bencsik Mónika polgármester: Mindenki kapott írásbeli feljegyzést. A petneházi 
csárdával szembeni területen a karámban futnak a lovak, mely a mi közigazgatási 
területünkön van, ráadásul az egész építmény, amit szeretnének egy falábakon álló karám 
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szerűség, csak hogy télen lehessen a lovakkal alatta futni, ez az építmény mobil. Nem mi 
döntünk ebben a témában. De a használók kikérték az önkormányzatunk véleményét is. 
 
Györgyi Zoltán főépítész: Van a feljegyzésben egy fénykép, melyen egy olyan sátor 
látható, ahol a sót tárolják a Nagyrét mellett, ebben takarmányt tárolnának. 
 
dr. Balogh László képviselő: Erre építési engedélyt szeretne? 
 
Bencsik Mónika polgármester: Nem, mert ez egy mobil szerkezet. 
 
Dér Zsuzsanna képviselő: Akkor támogatom, ha biztosítják azt, hogy a nagykovácsi 
gyermeket elviszik lovagolni és buszt is küldenek hozzá. Az mondták, hogy ők erre 
pályáztak, azt nem tudom, hogy hová.  
 
Bencsik Mónika polgármester: Nekünk tulajdon képen egy elvi tudomásul vétel kell, 
egyébként nem vagyunk szakhatóság, nem kell engedélyeznünk. Ők bejelentik, hogy 
szeretnének, egy ilyen építmény mi tudomásul vesszük és ők elkezdik a szakhatóságokat 
megkeresni. Jegyző és a Polgármester azt nyilatkozza, hogy elvileg 180 napos csak 
ideiglenesen, a téli időszakra vonatkozóan, csak erre a funkcióra az összes többi 
természetvédelmi szakhatósággal egyeztetve, elvileg engedélyezzük. Felhívjuk a 
figyelmet arra, hogy a mi település szerkezeti tervünk szerint ez nem beépíthető terület. 
Aki ezzel egyetért, azt kérem kézfeltartással jelezze, megállapítom, hogy a 8 jelenlévő 
képviselőből 7 igen és 1 nem szavazattal támogatja az elvi engedélyt a sátor-karám 
telepítéshez. 
 
Dékány Angella alpolgármester: Én nem támogatom, mert ma még egy mobil sátor áll 
ott, holnap meg már egy egész épület. 
 
Bencsik Mónika polgármester: Tisztelettel megköszönöm a Képviselő-testületnek a 
részvételt, további kérdés, javaslat nem lévén a rendkívüli Képviselő-testületi ülést 19:12 
perckor bezárom. 
 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 
 

Bencsik Mónika      Tóthné Pataki Csilla 
  polgármester       jegyző 
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